

Physical Scrip Withdrawal 实物证券提取指示

Attn致: TFI Securities and Futures Limited - Settlement Department
 天风国际证券与期货有限公司-结算部

I/We hereby authorize TFI Securities and Futures Limited to withdraw the following physical scrip from my captioned account.
 本人/吾等授权天风国际证券与期货有限公司从上述户口内提取以下之实物证券。

Account No. 账户号码		Account Name 账户名称			
Stock Code 证券代码	Stock Name 证券名称	Shares Quantity 证券数量 Quantity(Q) x Shares(S) = Total(T)			Cert No. (Office use only) 实物证券号码(内部使用)
		(Q)	(S)	(T)	

Acknowledge Receipt By 领取实物证券方式
 Receive by account holder 由本人亲自领取
 Receive by third party * 授权他人领取*

* Please fill in the following information if the physical scrip will be collected by third party AND provide identity copy of the authorized person:
 若授权他人领取, 请填写以下资料及提供被授权人身份证明文件复印本:

Authorized Person Name 被授权人名称	Identity Type & No. 证件类型及号码
----------------------------------	--------------------------------

Remarks 备注:

1. Instruction received after 3:00 pm will be handled on the next business day.
下午3:00 后收到的证券提取指示, 将于下一个工作日处理。
2. Please submit this form AND identity copy of the authorized person if collected by third party.
若授权他人领取, 请提供此表格及被授权人身份证明文件复印本。
3. Charges will be deducted from the captioned account.
提取费用将会从上述账户结余中扣除。
4. Because of some exceptional circumstances (such as due to court order, request of enforcement agency or regulator or other reasonable cause), the TFI Securities and Futures Limited hereby reserves the right to refuse or delay to execute the withdrawal instruction without giving the notice and reason. Client agrees that the TFI Securities and Futures Limited shall be not held to be liable in this connection.
因为某些特殊的情况(例如由于法院命令、执法或监管机构的要求或其他合理原因), 天风国际证券与期货有限公司在此保留权力拒绝或延迟执行提取指令, 而无需给予通知及原因。客户同意天风国际证券与期货有限公司不需因此而承担责任。

 Signature(s) of Account Holder(s) 客户签名

 Date 日期

Acknowledge receipt by account holder/authorized person 客户/被授权人确认签收

 Signature(s) of Account Holder/Authorized Person
 客户/被授权人签名

 Date 日期

Identity Type & No. 证件类型及号码: -----

For Office Use Only

Chg Amt \$	AE	S.V.	Maker	Checker	Approver
------------	----	------	-------	---------	----------